
 

Emne: Tak 

Kære justitsminister Søren Pind. 

 

Tak for det svar jeg IKKE har fået på min mail, sendt til dig og retsudvalget, uge 1, 2016, vedr. 

betragtninger og oplevelser ifbm. det betrængte danske politi. (Kan fortælle at ingen i retsudvalget 

har svaret, så det er måske blot et udtryk for, at man som politiker føler sig meget hævet over 

vælgerne)  

I mellemtiden kan jeg så fortælle, at der nu højst sandsynligt er endnu 2 betjente i deres bedste alder 

(hhv. 36 og 37 år) på vej væk fra den danske politistyrke. Dette ene og alene pga. de pressede 

vagter, usikkerhed om ferier og fridage (konstante ændringer i vagtplaner med op til 3-4 gange om 

ugen), samt allerværst, vagterne i hhv. København ved både synagoge, jødiske skoler og jødiske 

boligkvarterer, samt ved den dansk-tyske grænse. I en børnefamilie, hvor både mor og far skal i 

hver sin retning som betjente, splittes man atomer, og derfor bliver valgene så, at begge overvejer 

andre jobmuligheder, fremfor skilsmisse, og børnepsykologer. 

Simpelthen så dumt, at det skriger til himlen. Hvordan kan I som politikere tro, at det her bliver ved 

med at gå? Hvordan kan I tro, at allerede pensionerede betjente vil lade sig byde dette? Hvordan vil 

I rette op på den flugt, der allerede er begyndt, med øgede orlovs ansøgninger fra betjente rundt i 

landet?  

 

 

Med venlig hilsen 

 

Annette Press 

(Bekymret bedstemor) 
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